
جزئیات بیشتر از شرایط میزبانی
در لیگ قهرمانان آسیا

خبرنگار عربس��تانی جزئیات بیشتری را درباره میزبانی 
تیم های داوطلب برای لیگ قهرمانان ۲۰۲۱ آسیا منتشر کرد.
روزنامه »الاتحاد« امارات در ش��ماره اخیر خود ش��رایط 
AFC برای اعطای میزبانی لیگ قهرمانان آس��یا در س��ال 

۲۰۲۱ به کشورهای داوطلب را اعلام کرد.
این ش��رایط جدید ش��امل ح��ذف »ضرورت داش��تن 
استادیوم های مطبوع و خنک« برای میزبانی مسابقات است؛ 
به این معنا که امکان درخواست میزبانی را تمام فدراسیون ها 

و نه کشورهای خاص خواهند داشت.
الاتحاد بعضی از ش��روط AFC برای میزبانی را به این 

شرح برشمرده بود:
- هر کش��ور حق درخواست میزبانی بیش از یک گروه 

را دارد.
- هر گروه فقط در یک استادیوم بازی می کند.

- اطمینان از تمایل دولت به میزبانی
- اطمین��ان از فراهم کردن اس��تادیوم های کافی برای 

برگزاری همزمان بازی های هفته پایانی
- فراهم کردن زمین تمرین برای هر دو تیم در یک گروه
»سلطان المهوس« خبرنگار عربستانی هم با اشاره به این 
ش��روط، موارد دیگری را هم برای میزبانی کشورها مدنظر 
قرار داده است؛ از جمله اینکه کشورهای میزبان باید کمترین 
محدودیت های سفر یا حداقل شرایط لازم برای قرنطینه را 
داشته باشند. علاوه بر این، وجود یک شرکت هواپیمایی که 

بتواند تیم های میهمان را منتقل کند.
ضمن اینکه کش��ورهای میزبان باید از تمام مس��ؤولان 
برگزاری و بازیکنان و مربیان به محض رسیدن به آن کشور، 
4 روز قبل از ش��روع مسابقات و در جریان رقابت ها به طور 

مرتب و زیر نظر کمیته پزشکی AFC تست کرونا بگیرند.

تغییر ترکیب نامزدهای ریاست فوتبال
انتخابات فدراسیون فوتبال در شرایطی ۱۰ اسفند برگزار 
خواهد ش��د که 5 نامزد برای نشستن روی صندلی ریاست 
این فدراسیون ثبت نام کرده اند اما ممکن است فقط ۳ نفر 

به رای گیری برسند!
به گزارش مهر، فدراس��یون فوتبال یک ماه پرسروصدا 
 را در پی��ش خواه��د داش��ت، چرا که قرار اس��ت اس��امی
تایید صلاحیت شدگان برای حضور در انتخابات ۱۰ اسفند، 
بزودی اعلام و تکلیف نهایی ترکیب افرادی که می توانند در 

انتخابات شرکت کنند مشخص شود. 
برای ریاست 4 سال آینده این فدراسیون ۶ نفر ثبت نام 
کرده اند که از همان روز نام نویسی هم مشخص بود از بین 
آنها 5 گزینه برای نشستن روی صندلی ریاست با یکدیگر 
رقابت خواهند کرد. با این حال هر چه به روزهای پایانی تایید 
صلاحیت نزدیک می شویم، گمانه زنی ها درباره کمتر شدن 
این گزینه ها بیشتر می شود و حالا عنوان شده احتمال اینکه 
۲ گزینه دیگر هم از این جمع جدا شوند وجود دارد. هر چند 
فدراسیون فوتبال هنوز اسامی تایید صلاحیت شدگان برای 
حضور در انتخابات را اعلام نکرده اما خبرنگار مهر کسب اطلاع 
کرده ۲ گزینه در لبه تیغ قرار دارند که بنا به دلایلی ممکن 

است قلم قرمز روی نام آنها کشیده شود. 
علی کریمی، کیومرث هاشمی، حیدر بهاروند، مصطفی 
آجورلو و شهاب الدین عزیزی خادم 5 گزینه ریاست فدراسیون 
فوتبال هستند که باید دید تایید صلاحیت کدام یک از آنها 
رس��ما اعلام خواهد شد تا خود را برای حضور در انتخابات 

۱۰ اسفند آماده کنند. 
تصمیم گیرن��دگان برای برگزاری انتخابات فدراس��یون 
فوتبال در حال بررس��ی همه جوانب هس��تند تا تغییر در 
ترکی��ب نامزدهای ریاس��ت انتخابات فدراس��یون را بدون 
کمترین تبعات و به طور کاملا قانونی پیش ببرند تا مشکلی 

متوجه فوتبال نشود. 

طارمی؛ کارآمدترین مهاجم پورتو
از سال ۲۰۱۵

روزنامه پرتغالی از مهدی طارمی به عنوان کارآمدترین 
مهاجم تیم پورتو از سال ۲۰۱5 نام برد. 

مهدی طارمی در 7 بازی گذشته خود برای تیم پورتوی 
پرتغال 7 گل به ثمر رسانده است. در مجموع جام حذفی 
و لیگ پرتغال، این مهاجم ایرانی در این فصل موفق شده 
برای پورتو ۱۱ گل به ثمر برس��اند و به روند خوب سال 
گذشته خود ادامه بدهد. روزنامه اوجوگوی پرتغال آماری 
را از تیم پورتو و بازیکنان این تیم منتشر کرده است که 
بخشی از این گزارش که روی جلد روزنامه هم کار شده، 

به مهدی طارمی اختصاص دارد. 
طبق اعلام اوجوگو، طارمی کارآمدترین و موثرترین 
مهاجم پورتو از س��ال ۲۰۱5 اس��ت. طارمی با عملکرد 
خوب��ش نه  تنها پورتو را در جمع مدعیان قهرمانی لیگ 
پرتغال حفظ کرده اس��ت، بلکه با 4 گل در جام حذفی، 
کمک کرده پورتو راهی مرحله نیمه نهایی این رقابت ها شود. 
باشگاه پورتو هم یک نظرسنجی برای انتخاب بهترین گل 
ماه ژانویه انجام داده است که در این نظرسنجی گل مهدی 

طارمی هم وجود دارد. 

گرداب مصرف انرژی در کشور
ادامه از صفحه اول

در صورت اصلاح الگوی مصرف و کاهش نرخ متوس��ط 
رشد سالانه مصرف گاز طبیعی به ۲/9 درصد، ایران تا سال 
۱4۱7 نیازمند واردات گاز نخواهد بود. در صورت صرفه جویی 
بیشتر و کاهش ۰/9 درصدی نرخ رشد سالانه یعنی ۲ درصد 
به صورت متوسط، ایران تا سال۱4۲۰ نیازی به واردات گاز 

طبیعی نخواهد داشت. 
سه گانه  مصرف سرسام آور »انرژی، راندمان پایین خطوط 
انتقال انرژی بویژه برق و عدم س��رمایه گذاری مناسب برای 
توسعه ظرفیت تولید انرژی«، مثلث شومی است که اگر تدبیر 
مسؤولان را به دنبال نداشته باشد، عواقب جبران ناپذیری را 
برای کشور و آینده ایران به دنبال خواهد داشت. در این میان 
مردم نیز نقش مهمی برعهده دارند. در واقع ما در حال حاضر 
مشغول مصرف سهم فرزندان مان از انرژی و منابع خدادادی 
هستیم؛ مصرفی که اگر چه رفاه فعلی را به ما هدیه می دهد 

اما پیش کشی جز فقر برای آیندگان نخواهد داشت.

اخبار

ورزشی

نگاه

ساناز سلیمان آبادی: اتفاقاتی که بدون 
حضور تماشاگران در لیگ برتر والیبال 
رخ می دهد، نگرانی ها برای آینده این رش��ته را افزایش داده 
اس��ت، چرا ک��ه درگیری ها و بداخلاقی ها فضای س��الن ها را 

ملتهب کرده است. 
با آغاز رقابت های لیگ برتر والیبال، شیوع کرونا مانع حضور 
تماشاگران در سالن مسابقات شد تا شاهد کاهش شور و هیجان 
در فضای رقابت ها باشیم؛ تماشاگرانی که یکی از عوامل بروز 
جنجال در سالن رقابت ها از سوی مسؤولان برگزاری مسابقات 

تلقی می شدند. 
اما این روزها که تماشاگران در سالن حضور ندارند باز هم 
شاهد درگیری های شدید لفظی و حرکات غیراخلاقی از سوی 
برخی بازیکنان و مربیان هستیم؛ حرکت هایی که اگر با حضور 
تماشاگران در سالن همراه می شد مشخص نبود چه اتفاقاتی 

رخ می داد و شاهد لغو چند دیدار می شدیم. 
با توجه به شرایط سخت کرونایی فشار باشگاه ها، مربیان و 
بازیکنان برای حضور در رقابت های لیگ برتر مضاعف شده است 
و همین می تواند آستانه صبر و خویشتنداری مربیان و بازیکنان 
را کاهش دهد. استفاده از داوران کم تجربه، عدم اقتدار داوران 
در رای صادر ش��ده، تحت تاثیر قرار گرفتن برخی داوران در 
شرایط جوی رقابت ها، کیفیت پایین ویدئو چک، عدم آشنایی 
کار با ویدئو چک، تعداد پایین دوربین ها در استفاده از ویدئو 
چک و... از جمله عواملی است که باعث بروز حواشی در سالن 

رقابت های والیبال شده است. 
اگر باش��گاه ها در کنار کار قهرمانی به مساله فرهنگسازی 
توجه کنند شاید امروز اینگونه شاهد پرخاش و اعتراض برخی 

مربیان و بازیکنان نباشیم؛ صحنه هایی که بعضا از دوربین های 
تلویزیونی پخش می ش��ود و نوجوانان و جوانان کشور شاهد 
آن هس��تند. اش��تباه داوری ممکن اس��ت رخ دهد اما مهم 
خویشتنداری بازیکنان و مربیان است. بازیکنان نباید این همه 
نس��بت به داوری معترض باشند و با برخوردهای غیرورزشی 
به داور اعتراض کنند. کاپیتان های تیم ها به نمایندگی از تیم 

می توانند محترمانه اعتراض خود را بیان کنند. 
از سوی دیگر نیز فدراسیون باید این نکته را در نظر بگیرد 
که تیم ها هزینه های بسیاری برای حضور در مسابقات متحمل 
می ش��وند و یک اش��تباه حتی اگر سهوی باشد ممکن است 
زحمات یک باش��گاه، تیم، مربیان و بازیکنان را از بین ببرد. 
استفاده از داوران مجرب و ابزار استاندارد در رقابت ها می تواند 

زمینه ساز کاهش حواشی شود. 
باشگاه ها به مسائل اخلاقی و فرهنگی توجه کنند ■

محمدرضا دامغانی در گفت وگو با مهر، درباره حواش��ی و 
جنجال های داوری رقابت های لیگ برتر والیبال گفت: متاسفانه 
از گذشته این مسائل وجود داشته و شاهد اعتراض بازیکنان به 
رای داور هستیم. باشگاه ها باید علاوه بر مسائل فنی، مسائل 

فرهنگی را نیز به بازیکنان خود گوشزد کنند. 
وی تاکید کرد: زمانی که حساس��یت رقابت ها به اوج خود 
می رسد، بالطبع حساسیت بازیکنان و مربیان افزایش می یابد. 
به عنوان مثال باشگاه شهداب از جمله باشگاه هایی است که 
به مسائل اخلاقی و فرهنگی در کنار مسائل فنی به یک اندازه 
توجه می کند. سایر باشگاه ها نیز باید این نکته را مدنظر قرار 
دهند. نه تنها در ایران، بلکه در س��ایر کش��ورها نیز زمانی که 
حساس��یت مسابقات مضاعف شود ضریب خطای بازیکنان و 

حواشی نیز افزایش می یابد، بنابراین باشگاه ها باید به مسائل 
فرهنگی بپردازند. 

اشتباهات داوران ممکن است عملکرد باشگاه و مربیان را  ■
تحت الشعاع قرار دهد

کارشناس والیبال با اشاره به مساله داوری گفت: فدراسیون 
از داورهای جوان استفاده می کند، زمانی که داور تجربه کافی 
نداشته باشد ضریب اش��تباه نیز افزایش می یابد، استفاده از 
داوران جوان حرکت خوبی اس��ت اما چه بهتر که فدراسیون 
تلفیقی از داوران جوان و باتجربه را به کارگیرد. این می تواند 
درص��د خطا را کاه��ش دهد. زمانی ک��ه داور در یک امتیاز 
حساس دچار اشتباه می شود ممکن است نتیجه بازی تغییر 
کند و همین عملکرد باشگاه و مربی یک تیم را تحت الشعاع 

قرار می دهد. 
دامغانی اظهار داش��ت: بازیکنان باید در مواقع حس��اس 
خویشتندار باشند. اشتباه همیشه وجود دارد و مختص والیبال 
ایران نیست. ویدئو چک نیز به کمک والیبال آمده است اما باید 
درباره نحوه آشنایی کار با آن توجه بیشتری صورت گیرد. تعداد 
افرادی که با این دستگاه کار می کنند کم است و سرعت بازدید 
نیز پایین است. باید این مراحل را پشت سر بگذاریم و زمان 
می تواند راهگشا باشد. به هر حال ویدئو چک پدیده جدیدی 

است و به مرور زمان این مسائل حل می شود. 
داوران تحت تأثیر جو قرار نگیرند ■

وی در پاسخ به این سوال که بعضا 

برخی حواشی به دلیل مقتدر نبودن داور و ضعف در مدیریت 
بازی پیش می آید، نظر شما چیست، گفت: ضمن احترام به 
داوران کشور، بارزترین نکته که یک داور باید داشته باشد اقتدار 
در کار اس��ت. اگر رای را صادر می کند باید قاطع باشد و اگر 
در تصمیم دچار مشکل شد از کمک های خود استفاده کند. 
گاهی نیز ممکن است ویدئو چک به کمک بیاید و تشخیص 

داور را آسان تر کند. 
دامغانی ادامه داد: داوران خوبی داشته و داریم. داوران باید 
به اقتدار لازم برسند، نه همه داوران اما بخش کوچکی از آنها 
ممکن است تحت تاثیر جو و شرایط مسابقات قرار گیرند. قصد 
بی احترامی ندارم اما اگر رای صادر می شود باید طبق چیزی 
که دیده اند عمل کنند و در شرایطی قرار نگیرند که حساسیت 
امتیاز بر رای تش��خیص داده شده از سوی آنها اثرگذار باشد. 
حمید راهجردیان از داوران خوب 
کش��ور بود که همیشه این نکات را 
لحاظ می کرد، باید از این داوران 
الگوب��رداری کنند، یکی از اصول 

اولیه داوری، قاطعیت است.

»بداخلاقی« نگران کننده در لیگ برتر والیبال

»فرهنگ«گمشدهتیمها

آغاز ثبت نام مجدد از نامزدهای ریاست فدراسیون شطرنج
ثبت نام از نامزدهای متقاضی حضور در انتخابات ریاست فدراسیون شطرنج از امروز دوشنبه آغاز خواهد شد. در حالی که قرار بود انتخابات فدراسیون شطرنج ششم 
آبان ماه در محل آکادمی ملی المپیک برگزار شود، به دلیل شیوع کرونا و با توجه به ابلاغ ستاد مقابله با کرونا در ورزش، این مجمع تا اطلاع ثانوی لغو شد. بر اساس 
اعلام فدراسیون شطرنج، ثبت نام مجدد از نامزدهای حضور در این انتخابات ۱۳ بهمن آغاز خواهد شد و تا ۲7 بهمن ماه ادامه خواهد داشت. 

مهران نیاکان: مدیر رس��انه ای پیکان از اهواز فیلم و عکس هایی 
فرستاد که تماش��ا کردنش زجرآور بود؛ جواد لالیگایی و اضافه 

کردن عرض زمین و گل کردن محوطه چمن بیرونی زمین؟
همین شنبه صبح بود که کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال 
با ارس��ال نامه ای به باشگاه استقلال بابت حضور یکی از اراذل و 
اوباش سطح یک تهران در تمرین این تیم توضیح خواست اما با 
اتفاقی که عصر شنبه در اهواز افتاد، کمیته انضباطی باید بی خیال 
پیگیری ماجرای استقلال شود. وقتی تیمی که سرمربی اش جواد 
نکونام، کاپیتان لالیگایی تیم ملی فوتبال ایران است، برای خلع 
سلاح کردن حریف، دست به بزرگ کردن عرض زمین می زند، 
دیگر ایراد گرفتن از حضور آن فرد بدنام و جامعه ستیز در تمرین 
استقلال بی معنی است. اصلا بد نیست به محمود فکری پیشنهاد 
کنیم حالا که حضور این فرد تبهکار و تهدید او جواب نداد و مهدی 
قائدی به نفت مسجدسلیمان گل نزد، یک فرد بدنام دیگر را به 
تمرین دعوت کند تا بچه ها از ترس شان، به تمام تیم ها 4 تا و 5 
تا گل بزنند! خارج از شوخی، این چه کاری بود که فولاد در اهواز 
انجام داد؟ در اینکه کار مهدی تارتار و دل بستن او به پرتاب اوت 
بلند نادر محمدی با شعار روز اول او که وقتی سرمربی پیکان شد 
می گفت من دنبال فوتبال مالکانه هستم در تضاد کامل است، شکی 
نیست و بارها و بارها گفته اند و نوشته ایم این سبک بازی پیکان 
که اتفاقا بدآموزی هم دارد، باعث کاهش سطح کیفی رقابت های 
لیگ برتر می ش��ود. فوتبال راگبی نیست که با دست بازی شود 
اما اینها دلیل نمی شود تیمی برای خلع سلاح حریف خود، ۱۰ 
متر عرض زمین را اضافه و محوطه بیرونی چمن را گل  آلود کند. 
 دوس��ت نداریم باور کنیم فولادی ها این کار را برای بازی با 
پیکان انجام داده اند. دوس��ت داریم به خودمان بقبولانیم زمین 
ف��ولاد از اول همین قدری بوده و این همه تیم و مربی و ناظر و 
داور که از قبل به اهواز رفته بودند متوجه این عرض اضافه نشدند 
اما متاسفانه در فیلمی که مدیر رسانه ای پیکان از اهواز فرستاد، 
جای خط کشی های قبلی زمین نمایان است. جای خط های قبلی 
پاک نشده بود و از راه دور هم می شد دید خط اصلی کجای زمین 

بوده و از هر طرف چند متر به عرض زمین اضافه شده است. 
دوست داریم همان طور که دفعه قبل وقتی روز بازی پخش 
مستقیم فولاد، یک نفر داخل دروازه زمین اهواز محتوای یک بطری 
آب معدنی را خالی کرد و فولادی ها به جادو کردن یا باطل کردن 
طلسم متهم شدند و باشگاه مدعی شد این شخص تدارکاتچی 
بوده و سرخود این کار را انجام داده، این بار هم باشگاه اعلام کند 
تدارکاتچی فولاد بدون اطلاع جواد نکونام از هر طرف چند متر 
عرض زمین اهواز را بزرگ کرده تا تصورات ما از جواد لالیگایی 

اینگونه به هم نریزد. 

 مگر مربی لالیگایی، زمین را بزرگ و کوچک می کند؟ در کدام 
فصل از لالیگا که جواد سال ها آنجا بازی کرد و فخر فوتبال ایران در 
اسپانیا شد، زمین بزرگ و کوچک کردند که ما ندیدیم و نشنیدیم؟
از صمیم قلب امیدواریم همان طور که سعید آذری می گوید 
اتفاقی که در اهواز افتاد مشکوک است، گل کردن گوشه های زمین 
بدون اطلاع جواد نکونام بوده باشد و عریض کردن زمین هم به 

خاطر مطابقت با استاندارد آسیایی!
 دوستان، برادران، جواد جان نکونام، محمود خان فکری! شما 
کاپیتان های تیم  ملی بودید، به حرمت آن بازوبند که محمود کمتر 
از همه )یک بازی، همان بازی خداحافظی اش( و جواد بیشتر از 
همه به دست بست، باورهای ما را به خاک و خون نکشید. آن فرد 
معلوم الحال با آن همه سابقه شرارت و زندان چه دخلی به استقلال 
دارد؟ زمین بزرگ و کوچک کردن چه کاری است؟ حرف های مان 
با مهدی تارتار هم بماند به وقتش، تا یک روز چشم در چشم ایشان 
بنشینیم و بگوییم برادر! با اوت دستی و فوتبالدستی می خواهی 

در آینده سرمربی پرسپولیس شوی؟

دوشنبه ۱3 بهمن ۱399
وطن امروز     شماره 3۱37

داریوش مجلل: با نزدیک شدن به نیم فصل لیگ برتر فوتبال و 
فصل نقل وانتقالات زمستانی، هر روز شایعات و گمانه زنی های 
مختلفی در این زمینه درباره تیم های مختلف از جمله تیم های 
بزرگ مطرح می شود. یکی از تیم هایی که این روز ها خیلی 
درباره نقل وانتقالاتش صحبت می ش��ود، پرسپولیس است. 
نایب قهرمان فصل گذشته لیگ قهرمانان آسیا و قهرمان 4 
فصل اخیر لیگ برتر فوتبال ایران، با ۲ بازی کمتر نسبت به 
سایر تیم ها فعلا در رده ششم جدول رده بندی لیگ برتر قرار 
دارد و عملکردش در دیدار های قبلی هم باعث شده مدیران 
این تیم به فکر خرید و فروش چند بازیکن بیفتند تا خود را 

برای نیم فصل دوم تقویت کنند. 
ب��ا وجود اینکه یحیی گل محمدی، به عنوان س��رمربی 
پرس��پولیس هن��وز فهرس��ت ورودی ه��ا و خروجی های 
تیمش را به باش��گاه اعلام نکرده اما گمانه زنی هایی درباره 
نقل وانتقالات سرخپوشان مطرح شده است. شنیده می شود 

مه��دی ش��یری، آرم��ان 
عالیش��اه،  امید  رمضانی، 
محمد انص��اری و بوژیدار 
فهرست  در  رادوش��وویچ 
احتمال��ی خروجی ه��ای 
گل محم��دی ق��رار دارند 
ک��ه در این ص��ورت آنها 
مجبور به ترک تیم ش��ان 
در نیم فصل خواهند شد. 
از بین این اسامی، به نظر 

می رس��د احتمال جدایی شیری و رمضانی بیشتر از سایر 
گزینه ها باش��د. با این حال عالیشاه، انصاری و رادوشوویچ 
هم در لبه تیغ قرار دارند و ممکن است شاهد جدایی آنها 

هم باشیم. 
طبق شنیده ها، فرشاد فرجی، مدافع تیم شهرخودروی 

مش��هد که قابلی��ت بازی 
در پس��ت های دفاع وسط 
و دف��اع راس��ت را دارد در 
مدنظر  بازیکنان  فهرست 
گل محم��دی ق��رار دارد. 
ع��لاوه ب��ر ای��ن بازیکن، 
پرس��پولیس ی��ک مدافع 
دیگر ه��م جذب می کند؛ 
گزین��ه اول سرخپوش��ان 
ایمان سلیمی، مدافع سابق 
تراکتور بود اما این بازیکن به فوتبال سوئد رفت. به همین 

دلیل، پرسپولیسی ها باید سراغ گزینه های دیگری بروند. 
گزینه دیگ��ری که احتمال حضورش در پرس��پولیس 
بالاست، مهدی ترابی است. این بازیکن که جدایی اش از تیم 
العربی قطر قطعی شده، مذاکرات جسته و گریخته و مثبتی با 

پرسپولیس داشته است و به نظر می رسد در صورتی که اتفاق 
خاصی رخ ندهد، او نیم فصل دوم با پیراهن سرخپوشان به 
میدان خواهد رفت. علاوه بر فرجی و ترابی، شنیده می شود 
رض��ا قوچان نژاد هم که ای��ن روز ها در فوتبال هلند خوش 

می درخشد، در فهرست بازیکنان مدنظر یحیی قرار دارد. 
حامد پاکدل، مهاجم و ستاره این فصل آلومینیوم اراک 
نیز که در دیدار با پرسپولیس هم موفق به گلزنی شد، شنیده 
می شود نامش در فهرست گل محمدی است. گفتنی است 
در صورتی که رادوشوویچ هم از این تیم جدا شود مطمئنا 
مسؤولان این باشگاه به دنبال خرید یک دروازه بان جدید با 
قیمتی پایین تر از او خواهند رفت. با این حال هنوز چیزی 
قطعی نیست و نمی توان گفت نقل وانتقالات پرسپولیس دقیقا 
به همین شکل رقم خواهد خورد. با در نظر گرفتن شرایط 
پرس��پولیس و ادعای منابع آگاه، به نظر می رسد فهرست 

ورودی ها و خروجی های سرخپوشان به این شکل باشد.

لیست احتمالی پرسپولیس برای تقویت در نیم فصل

ازگوچیتاپاکدل

توپوتور

آذری:شهامتعذرخواهیداریم
مدیرعامل باش�گاه فولاد خوزس�تان ضمن عذرخواهی از اتفاقات رخ داده پیش از بازی با پیکان در لیگ برتر فوتبال گفت: 

مسؤولیت این اتفاق را می پذیرم و امیدوارم دیگر شاهد آن نباشیم. 
سعید آذری درباره اتفاقات رخ داده در بازی فولاد خوزستان مقابل پیکان و عریض شدن زمین مسابقه گفت: به محض اینکه 
متوجه شدیم باید با العین امارات در آسیا بازی کنیم، برداشت مان این بود عرض زمین را 7۵ متر کنیم. قرار نبود در این بازی 
چنین کاری کنیم. قرار بود ابتدا چند بازی تمرینی انجام بدهیم. وقتی ناظر بازی این موضوع را به ما اعلام کرد، گفتیم عرض زمین 

را به اندازه قبل بازگردانند. 
مدیرعامل باشگاه فولاد ادامه داد: وظیفه ام است به خاطر اشتباهی که مجموعه ما مرتکب شده است، عذرخواهی کنم. شهامت 
عذرخواهی دارم. این پیشنهاد کادر فنی بود که قبل از شروع لیگ قهرمانان آسیا 3-۲ مسابقه را با عرض 7۵ متر بازی کنیم 

ولی قرار بود این اتفاق ابتدا در بازی های تدارکاتی رخ بدهد. با شهامت باید اشتباه مان را بپذیریم و از همه عذرخواهی می کنم. 
آذری درباره انتقاد مربیان پیکان از اقدام باشگاه فولاد تاکید کرد: وقتی اشتباه می کنیم باید بپذیریم. شاید اگر ما هم با این 
شرایط مواجه می شدیم، همین ذهنیت برای مان ایجاد می شد. بنده موظفم به عنوان مدیر باشگاه عذرخواهی کنم. باز هم تکرار 
می کنم قرار نبود در بازی با پیکان این اتفاق رخ بدهد. از بچه های پیکان و مدیرعامل این باشگاه و همچنین هواداران فوتبال که 

این صحنه ها را دیدند، عذرخواهی می کنم. مسؤولیت این اتفاق را می پذیرم و امیدوارم دیگر شاهدش نباشیم. 

به بهانه کارهای محیرالعقول این روزهای سرمربیان لیگ برتری

اختراعتاکتیکهایعجیب


